

EU DECLARATION OF CONFORMITY EU-Konformitätserklärung

This declaration of conformity is issued under the sole responsibility of:
Die alleinige Verantwortung für die Ausstellung dieser Konformitätserklärung trägt:

Manufacturer: Rosenberger Hochfrequenztechnik GmbH & Co. KG
Hersteller: Hauptstraße 1
83413 Fridolfing
Germany

Product(s) MI1TBA-004-EU-G (Tracking Device)
Produkt(e)

The products as described above are in conformity with:
Die oben beschriebenen Produkte erfüllen die Vorschriften von:

DIRECTIVE 2011/65/EU OF THE EUROPEAN PARLIAMENT AND OF THE COUNCIL of 8 June 2011 on the restriction of the use of certain hazardous substances in electrical and electronic equipment


RICHTLINIE 2011/65/EU DES EUROPÄISCHEN PARLAMENTS UND DES RATES vom 8. Juni 2011 zur Beschränkung der Verwendung bestimmter gefährlicher Stoffe in Elektro- und Elektronikgeräten

DIRECTIVE 2014/53/EU OF THE EUROPEAN PARLIAMENT AND OF THE COUNCIL of 16 April 2014 on the harmonisation of the laws of the Member States relating to the making available on the market of radio equipment and repealing Directive 1999/5/EC

RICHTLINIE 2014/53/EU DES EUROPÄISCHEN PARLAMENTS UND DES RATES vom 16. April 2014 über die Harmonisierung der Rechtsvorschriften der Mitgliedstaaten über die Bereitstellung von Funkanlagen auf dem Markt und zur Aufhebung der Richtlinie 1999/5/EG

Applied standards: <i>Angewandte Normen:</i>	Applied standards: <i>Angewandte Normen:</i>	
RoHS	EN IEC 63000:2018	
RED, Art. 3.1a – Safety	EN 62311:2008	EN 62368-1:2014, EN 62368-1:2014/AC:2015
RED, Art. 3.1b – EMC	EN 301 489-1 V1.9.2	EN 55032:2015 EN 55032:2015/A11:2020
	EN 55024:2010 EN 55024:2010/A1:2015	
RED, Art. 3.2 – Radio	EN 301 511 V12.5.1	EN 303 413 V1.1.1

Fridolfing,
07-July-2022


Folke Michelmann
Business Area
Interconnect

Fridolfing,
07-July-2022


Dr. Michael Müller
Legal & Compliance Services

MI1TBA-004-EU-G_CE_01